
 DILIGÈNCIA.- A Castellar del Vallès (Vallès Occidental), vint-i-set de gener de dos mil nou, la 
poso jo el Secretari, als efectes determinats a l’article 3r del Decret 33/1991, de la Generalitat 
per a fer constar que s’obre el primer dels plecs que s’habiliten per a la transcripció de les 
Actes de l’Ajuntament Ple, corresponent a l’any actual. 
 
 
 
 
 
 
 

ACTE  PLE ORDINARI  
DATA  27 DE GENER  DE 2009 
HORA  9 DEL VESPRE  

  
ORDRE DEL DIA PRESIDENT: L’Il�lm. Alcalde 

Ignasi Giménez Renom 

- Antònia Pérez Ballonga. 
- Aleix Canalís Alsina. 
- José Eduardo González Navas. 
- Jordi Carcolé García. 
- Óscar Lomas Cortés. 
- Josefa Martínez Romero. 
- Glòria Massagué Casals. 
- Joan Creus Oliveras. 
- Mercè Giménez Renom. 
- Gemma Perich Vidal 
- Mercè Vallès Corominas.  
- Mercè Carbonés Hernández 
- Lluís Manuel López Alarcón  
- José Antonio López Espinola 
- Montserrat Gatell Pérez 
 - Jordi Roman Clusella   
 - Xavi Arderius Matas 
 -  Elisenda Alemany Gutiérrez  
 - Jordi Permanyer Bellmunt 
- Oriol Papell Torras 
- Juli Boadella Vergés 
  Secretari  

  
   1.- Aprovació, si s’escau, de l’esborrany de  
        l’acta de la sessió anterior. 
 
   2.- Donar compte dels Decrets de l’Alcaldia i  
       dels acords de la Junta de Govern 
 
   3.- Pla de mesures contra l’atur 
 
   4.- Adjudicació de les obres de l’Auditori i  
        edifici Plaça Major. 
 
   5.- Ampliació de les delegacions a la Diputació 
 
   6.- Moció sobre els fets a Gaza 
 
   7.- Moció sobre el maltractament dels animals 
 
   8.- Assumptes sobrevinguts 
  
   9.- Suggeriments i preguntes 
 

- Mercè Custodio   
   Interventora acctal   
     

 
Vist que els reunits són el total de membres que legalment constitueixen l’Ajuntament Ple, el Sr. 
President declara obert l'acte i s'entra a l'examen dels assumptes inclosos en l'ordre del dia. 
 

1.- APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ESBORRANY DE L’ACTA DE LA SESSIÓ 
ANTERIOR. 
       

  Els regidors es donen per assabentats dels continguts de l’acta. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 
 

2.- DECRETS DE L’ALCALDIA I ACORDS DE LA JUNTA DE GOVERN  



     LOCAL. 
Es dona compte al Ple dels Decrets núm. 962 del dia 5 de desembre al 1038 del dia 31 de 
desembre de 2008 , i 1 del dia 5 de gener al 30 del dia 13 de gener de 2009. Es dona compta 
també dels acords de la Junta de Govern Local adoptats en sessions del dia 16 i 23 de 
desembre de 2008 i 9, 13 i 20 de gener de 2009. 
La Corporació es donà per assabentada 
 
          3.- PLA DE MESURES CONTRA L’ATUR 
 
ATESA la greu situació econòmica i l'alt índex d'atur fruit d'aquesta menor activitat la Junta de 
Govern Local va decidir aprovar, el passat 9 de gener, la creació d'una Comissió d'Estudi i de 
proposta de mesures per pal�liar els efectes de l'atur en el nostre municipi, afegint-se 
d'aquesta forma a d'altres actuacions dutes a termes des d'altres administracions. 
ATÈS que aquesta Comissió s'ha reunit i ha aprovat un seguit de mesures que es volen portar 
a terme al nostre municipi, tot i que comporten modificacions en bases i ordenances 
aprovades anteriorment pel Ple Municipal. 
VIST el que es preveu als articles 16 i 17 del Text refós de la Llei reguladora de els hisendes 
locals. 
L’Ajuntament Ple 
ACORDA 
PRIMER.- Aprovar la creació de l'Oficina municipal d'assessorament financer i tramitació 
d'ajudes econòmiques a l'aturat i informació sobre altres ajudes existents pels aturats amb 
necessitats econòmiques greus. 
SEGON.- Aprovar els requisits per gaudir d'aquest seguit d'ajudes municipals: 
-Estar aturats un dels cònjuges o parella de fet de la unitat familiar 
-Estar inscrits i ser actius al DPEIO (participar en els programes de formació o buscar 
activament un treball), amb l'expedient actualitzat amb un mínim de tres mesos 
- No haver rebutjat més de dues ofertes de treball 
- El nucli familiar no ha de tenir més d'un habitatge de propietat 
- El nucli familiar no ha de sobrepassar el llindar de renda següent. Les pensions no 
contributives no computaran per al càlcul d’aquests ajuts. 
 

Membres unitat 
familiar 

Límit de renda 

1 IPREM x 1,21 x 1 

2 IPREM x 1,21 x 1,7 

3 IPREM x 1,21 x 2 
TERCER.- Aprovar la documentació que cal aportar: 
1. Certificat de convivència (l'expedirà el propi Ajuntament) 
2. Certificat de béns (l'expedirà el propi Ajuntament) 
3. Certificat de l'INEM de la prestació rebuda en els tres darrers mesos 
4. Darrer rebut inscripció música, esports, etc. 
5. Compromís de declarar a l'Ajuntament qualsevol canvi en la situació econòmico-familiar 
QUART.- APROVAR els ajuts per les persones que compleixin aquests requisits que es 
detallen a continuació: 
1- Aprovar la bonificació del 50% en la matriculació i les quotes Escola Música i Ludoteca per 

fills de pares que compleixin aquestes condicions, per això cal modificar l'Ordenança B3, 
reguladora del preu públic dels serveis socioculturals. 

2- Aprovar l'exempció del pagament de les quotes escola d’adults per personal aturat.  
3- Aprovar la bonificació del 50% als nens inscrits amb pares aturats que compleixin les 

condicions aprovades, de la quota als clubs esportius i lúdics inscrits en el registre 
d'entitats municipals i que tinguin conveni amb l'Ajuntament. Per això s'estableix una 



compensació per part de l'Ajuntament a l'entitats de la mateixa quantia de la bonificació 
aplicada. 

4- Aprovar la subvenció de targetes de bus per la gent jove i aturats, tot modificant les bases 
per a l'obtenció d'ajuts als usuaris del transport públic de Castellar del Vallès, aprovades 
per la Junta de Govern Local de 21 de gener de 2008, annex 1. 

5- Duplicar els ajuts per infants escolaritzats en escoles bressol de Castellar amb pares 
aturats. 

6- Aprovar la bonificació del 50% dels Casals organitzats per l’Ajuntament (d’Estiu, de 
Primavera i Hivern, etc) per nens de pares aturats, per això cal incorporar aquesta mesura 
a la propera aprovació d'ordenança fiscal reguladora del preu públic per la prestació dels 
serveis sòcio-culturals. 

7- Aprovar l'exempció del pagament dels cursos de català per aturats, per la qual cosa caldrà 
modificar el conveni subscrit amb el Consorci per la Normalització Lingüística. 

8- Aprovació la modificació de crèdit 1/09 creant la partida B2-121-489.12 (Fons ajuts 
mesures contra l’atur), per un import de 10.000,00 EUR, com una borsa addicional al 
pressupost vigent per assumir les majors despeses que comporta aquest Pla, i que es 
finançarà amb una transferència de crèdit de la partida A2-442-227.01, que es calcula que 
disposarà d’un sobrant fruit de la baixa de l’IPC real sobre el previst alhora de confeccionar 
el pressupost. 

CINQUÈ.- Aprovar que el termini per començar a aplicar aquestes ajudes serà del 16 de 
febrer al 31 de desembre d'enguany i que no té caràcter retroactiu. 
SISÈ.-  Publicar  aquest acord al Butlletí Oficial de la Província de Barcelona. 
El regidor de Formació i Ocupació Sr. Joan Creus (PSC), i diu que ens trobem en un context 
històric, estem en uns índex del 14’4 € d’aturats sobre la població activa, són dades que 
només podíem veure a principis dels anys 90, per tant ens veiem en un context en el que cal 
prendre tot un seguit de decisions polítics i que en primer lloc versen  en la creació d’una 
Oficina Municipal d’Atenció als Ciutadans/es en situació d’atur, i s’anomena Oficina Municipal 
d’Assessorament Financer i Tramitació d’ajudes econòmiques a l’aturat i que servirà per 
centralitzar tots els ajuts que es tramitin de l’Ajuntament i també s’informarà sobre els ajuts a 
nivell del Servei d’Ocupació de Catalunya i les que s’ofereixin a nivell estatal. D’alguna manera 
la nostra intenció es que les dependències de Cal Botafoc disposin de més espai físic per la 
ubicació d’aquesta oficina així com ampliar els horaris d’atenció a mati i tarda. 
Totes aquestes mesures formen part d’un primer pla de xoc per avaluar realment les 
necessitats que tenen les persones en situació d’atur del nostre municipi i evidentment dins 
d’aquesta comissió anirem treballant totes les propostes. Tot seguit passa a fer lectura de la 
proposta. 
S’obra un torn d’intervencions, pel CiU la Sra. Montse Gatell. Vagi per endavant que 
celebrem la iniciativa de l’equip de govern de generar un paquet de mesures per pal�liar els 
efectes de l’atur en una situació de crisi com la que estem vivint actualment. 
Voldríem recordar, però, que el nostre grup municipal va presentar un paquet de mesures per 
fer front a aquesta crisi i que van ser rebutjades majoritàriament en aquest ple, amb el vot en 
contra, també, del PSC. En aquell moment, es van esgrimir unes raons que seguim sense 
creure oportunes, sobretot pel fet que una de les mesures que proposàvem era la creació 
d’una comissió de seguiment i observació de l’evolució de l’atur al municipi i la posterior presa 
d’acords fer fer-hi front. 
Deixant de banda el per què es va votar en contra d’aquelles propostes, ara ens trobem que 
l’equip de govern presenta unilateralment aquest paquet de mesures sense haver permès 
d’una manera explícita que la resta de grups municipals hi participéssim. 
És cert que l’alcalde, posteriorment a la creació de la comissió i un cop decidides les mesures, 
ens va convidar a fer-hi les aportacions pertinents, però la comissió, com dic, estava creada i 
les decisions preses, per tant, semblava sobrer que hi treballéssim amb l’ànim que haguéssim 
tingut si se’ns hagués convidat a participar-hi des d’un inici, tal com vam demanar, ja que 
havia estat una iniciativa del nostre grup fa tres mesos. 
Però aquest cop l’equip de govern no ha volgut compartir la responsabilitat de la presa de 
decisions. És lícit que així sigui, però no poden pretendre que hi estiguem d’acord, sobretot 



quan el nostre grup municipal s’ha mostrat en altres moments amatent a la col�laboració i el 
treball conjunt. 
Per tant, mostrem el nostre desacord amb el procediment que ha seguit l’equip de govern, 
fent-nos saber la creació d’aquesta comissió i la presa d’aquestes mesures per una 
convocatòria d’una junta de govern extraordinària i urgent un divendres al matí, gairebé com 
si volgués ser d’amagat. 
Per altra banda, amb aquestes mesures, que afecten especialment serveis de l’Ajuntament, 
l’escola de música, la d’adults, els cursos de català, etc., i que estan pensades per alleujar 
l’economia familiar, no solventem el principal problema, i és l’increment de l’atur o bé la 
destrucció de llocs de treball, ni posem esforços en el decreixement econòmic. El que volem 
dir és que aquestes mesures no ens facin perdre el veritable objectiu i ens pensem que ja 
tenim la feina feta. La feina ha de consistir també en dinamitzar els polígons industrials i 
aconseguir un increment en l’ocupació. Per posar un exemple, estaria bé que les obres que 
s’adjudiquen en aquest ple, de l’auditori i l’edifici de la plaça Major, fossin objecte de valoració 
prioritària les empreses que donessin feina a gent que està a l’atur i sigui resident a Castellar. 
Aquesta és una acció clara i contundent, i no la veiem reflectida enlloc. Així com també les 
obres que s’hauran de fer provinents del fons estatal i d’altres que estan previstes. 
Demanem, com a grup municipal, ser informats puntualment del control i l’observació que faci 
de l’atur aquesta comissió de la que no formem part i poder-hi participar sempre que sigui 
possible. 
Vam donar un suport implícit al pressupost municipal sense que inclogués cap d’aquestes 
mesures malgrat que abans nosaltres ja havíem proposat de treballar-hi, esperem que 
aquesta voluntat de treball conjunt sigui tinguda en compte no només en un moment puntual 
sinó en aquells temes que siguin estratègicament vitals per Castellar. Aquesta és la nostra 
voluntat, així ho hem manifestat reiteradament i ho tornem a fer avui, però no cal confondre’s, 
nosaltres no governem i hem de ser convidats a participar de les accions de govern.  
Aquestes mesures, tot i que parcials i incompletes, ens semblen bé, i hi donarem el nostre 
suport, a l’espera que l’equip de govern demostri amb accions concretes que no són les 
úniques mesures que presenta perquè la ciutadania de Castellar pugui fer front a aquesta crisi. 
Intervé la Sra. Elisenda Alamany  dient que des de l’ Altraveu aplaudim la tasca que ha 
desenvolupat la Comissió de d'Estudi i la proposta de mesures per pal�liar els efectes de l'atur 
en el nostre municipi. Creiem que és cabdal que es desenvolupin mesures per aquelles famílies 
que tenen necessitats econòmiques greus i cal felicitar la proposta de la creació de l'Oficina 
municipal d'assessorament financer. 
El nostre vot serà positiu però tot i així, ens agradaria destacar la importància de la difusió  
d’aquestes mesures, amb lletra majúscula a tots els mitjans de comunicació. Pot semblar una 
obvietat, però creiem que ara que, per exemple, tenim nou web les ajudes als ciutadans han 
de ser el màxim de visible i localitzables possible sense necessitat d’ una navegació 
exhaustiva. 
El Sr. Jordi Permanyer per ERC diu que el seu grup votarà a favor d’aquest pla de mesures 
contra l’atur, de totes maneres lamentem el procediment que s’ha seguit en tot aquest procés. 
El nostre grup hagués participat en aquesta comissió per elaborar el pla de mesures contra 
l’atur i que en definitiva venen reflectits en uns ajuts econòmics que, d’entrada creiem que són 
insuficients. Insisteixo en lamentar la manera com es presenta aquest pla de mesures, sense 
comptar amb tots els grups municipals tot i el nostre oferiment, i el que si demanem és poder 
fer el seguiment d’aquest de mesures contra l’atur.  
El Sr. Jordi Roman, regidor no adscrit, intervé dient que és evident la situació de crisis que 
tenim i estem vivint aquesta situació d’atur i tots hem manifestat la mateixa voluntat, la 
mateixa intenció i en la mesura del possible i les nostres competències de l’Administració local, 
aquest pack de mesures contra l’atur, de bonificacions i de subvencions sigui benvinguts, i 
manifesta el seu vot favorable. 
Finalment el Sr. Alcalde intervé dient que estem davant d’uns moments molt delicats, està 
afectant i té un impacte brutal sobre l’economia domèstica, aquesta situació d’atur que tenim 
en el nostre municipi, i per tant entenem que des de l’Ajuntament hem de liderar dins del 



nostre marc competèncial tot una sèrie de mesures per tal d’intentar alleugerir les càrregues 
familiars que en aquests moments es tenen.  
A la vista de la voluntat unànime de tots els regidors de participar i de poder col�laborar a 
l’hora de definir i dissenyar quines són les estratègies que hem de dur a terme com 
Ajuntament i per tal de millorar aquesta situació, ens convocarem a una junta de portaveus 
amb la finalitat de dur a terme aquestes propostes així com també per explicar altres mesures 
que no es recullen dins d’aquest pla de mesures contra l’atur, però que també de ben segur 
seran positives donada la situació que en aquests moments tenim en el nostre poble. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 
 
         4.- ADJUDICACIÓ DE LES OBRES DE L’AUDITORI I EDIFCI PLAÇA MAJOR 
 
ATES la normativa vigent en matèria d’obres i contractació Administrativa, en especial, la llei 
30/2007, de Contractes del Sector Públic; les lleis 7/1985, de 2 d’abril, Llei de Bases de Règim 
Local, i 8/1987, de 15 d’abril, de Règim Local de Catalunya; i el Reglament de contractes de 
les Administracions Públiques, aprovat per Reial Decret, 1098/2001, de 12 d’octubre, així com 
els plecs de clàusules administratives generals, aprovats per la Corporació, aquests darrers en 
allò que no s’oposin a la LCSP. 
Vista la convocatòria del procediment obert aprovada  pel Ple del dia 28 octubre 2008, per 
adjudicar les obres de d’ACABATS D’ARQUITECTURA I INSTAL.LACIONS DE L’EDIFICI DE LA 
PLAÇA MAJOR I REFORMA DE L’AUDITORI MIQUEL PONT. 
Vista a la convocatòria feta pública en el BOP,número  278 del dia 19 de novembre   2008 i a 
la qual    s’han presentat les següents ofertes:        

1. PROINOSA 
2. BOSCH PASCUAL, CONSTRUCCIONES 
3. GILABERT MIRÓ 
4. IMAGA PROYECTOS Y CONSTRUCCIONES, SA 
5. TEYCO, SL.  
6. ABOLAFIO 
7. CARRERS I OBRES ,SL- ELECTRÒNICA SOLER ,SL 
8. DENTELL, SL 
9. GRUP FOBSA.  
10. SATHER  
11. TECSA   
12. INCUNART SA  

ATÈS el que disposa el plec de condicions, article 14.2,  que l’adjudicació provisional haurà de 
notificar-se als licitadors i ser objecte de publicació en el perfil de contractant , i que no podrà 
elevar-se a definitiva fins que no hagin transcorregut en la  tramitació ordinària: 15  dies 
hàbils a comptar des del següent al de la data de l’esmentada publicació. Durant aquest 
termini fins a l’adjudicació definitiva, l'adjudicatari provisional haurà de presentar la 
documentació justificativa de trobar-se al corrent en el compliment de les seves obligacions 
tributàries i amb la Seguretat Social i qualssevol altres documents acreditatius de la seva 
aptitud per contractar o de l'efectiva disposició dels mitjans que s’hagués compromès a 
dedicar o adscriure a l'execució del contracte, així com constituir la garantia que, en el seu 
cas, sigui procedent.  
Vist l’informe tècnic, i vista la proposta de la mesa de contractació a favor de l’empresa més 
avaluada en el procés de selecció, d’acord amb els plecs de condicions econòmics 
administratius aprovats.  
Vist que l’oferta més valorada és la d’Imaga Proyectos y Construccions, SA, i que aquesta 
empresa a requeriment de l’Alcaldia, efectuat per Decret de 14 de gener, ha confirmat i 
precisat les condicions de l’oferta econòmica, i vistes les gestions efectuades pels Serveis 
Tècnics municipals que  justifiquen l’oferta presentada. 
L’Ajuntament Ple 
ACORDA: 



PRIMER.- Adjudicar provisionalment el contracte per a la realització de les obres d’acabats 
d’arquitectura i instal.lacions de l’edifici de la Plaça Major i reforma de l’Auditori Miquel Pont,  
al contractista IMAGA PROYECTOS Y CONSTRUCCIONES, SA, NIF. A-15107998, per un import: 
-  Auditori                   788.824,08 € 
- Edifici Plaça Major   1.032.342,04 €  
   TOTAL ..............   1.821.166,12 €, IVA exclòs 
SEGON.- Requerir al contractista adjudicatari  que dipositi la garantia definitiva que s’eleva al 
5 % de l’acord d’adjudicació, IVA exclòs,  en la forma i el termini fixat en el plec de condicions, 
i la garantia complementaria que s’eleva al 5% de l’import d’adjudicació, IVA exclòs, en les 
mateixes condicions.  
TERCER.- Publicar  l’adjudicació provisional  i l’acta de la Mesa  de contractació en la web 
municipal, perfil del contractant , atorgant un termini de 15 dies hàbils  a partir d’aquesta  
publicació, per presentar al�legacions o reclamacions. 
QUART.- Notificar aquest acord a tots els licitadors als efectes que puguin presentar les 
al�legacions que estimin convenient en els terminis indicats anteriorment, advertint que acte 
és de tràmit i  no és definitiu. 
CINQUÈ.- Facultar a l’Alcaldia per a l’adjudicació definitiva un  cop complimentades per 
l’empresa els tràmits requerits, i resoldre les al�legacions si es presentessin. 
Defensa la proposta pel PSC, el regidor de Projectes Estratègics Sr. Pepe González,  dient 
que en el Ple de 28 d’octubre proppassat es van aprovar les bases del concurs d’adjudicació 
dels acabats de l’edifici de la Plaça Major i de la reforma de l’Auditori, son dos projectes 
diferents que s’han presentat com diferents, i un sol concurs. La voluntat de fer-ho així era 
perquè els dos projectes tenen mots elements comuns i això fa interessant que l’execució sigui 
realitzada per la mateixa empresa. En les bases del concurs es primava les condicions 
tècniques sobre les condicions econòmiques; malgrat aquesta voluntat d’intentar primar més 
unes condicions que les altres, al final el que s’ha imposat són les condicions econòmiques. En 
el concurs s’hi van presentar 12 empreses, i d’acord amb l’informe dels serveis tècnics, sobre 
un total de 100 punts, l’empresa guanyadora, Imaga, va  aconseguir 69’5 punts. Una altra 
cosa significativa és que el termini d’execució proposat és de 10 mesos pel projecte global, i la 
proposta econòmica també global de 1.821.165€, sense IVA, així doncs la baixa és d’un 
20’01% sobre el preu del projecte. Vista l’elevada baixa feta per aquesta empresa, l’hem 
citada perquè ratifiques la seva oferta així com també hem demanat referències a diferents 
Ajuntaments ens les quals aquesta empresa havia treballat i han estat satisfactoris, així doncs 
per totes aquestes raons es proposa adjudicar-lis provisionalment les obres. 
S’obra un torn d’intervencions i per CiU la Sra. Gemma Perich, comença dient que d’entrada 
volem dir que el grup municipal de CiU donarà el seu vot favorable a l’acord sobre l’adjudicació 
de les obres de l’edifici de l’Auditori i edifici de la Plaça Major.  
Ja hem dit, en moltes ocasions i sempre que hem tingut oportunitat, que el projecte de la 
plaça Major, és un projecte en el què hi estem d’acord, i creiem que és  bo per Castellar, i per 
tant no hi podem votar en contra, encara que es tracti d’una adjudicació a una empresa. 
D’entrada hem vist que s’ha fet una valoració respecte al que determinava a les bases, que es 
van aprovar en el ple d’octubre de l’any passat.  
No obstant, volem fer-ne algunes consideracions:  
- El preu de sortida, dels dos edificis és prou considerable : 1.821.166 euros, i a més caldrà 
afegir-li l’IVA, és un import prou elevat i demanem que l’equip de govern gestioni prou bé 
sobretot i específicament en uns àmbits determinats.   
El primer, aconseguir finalment obtenir la subvenció de la Generalitat tant esperada per 
obtenir major finançament pel que fa als dos edificis. 
Segon, gestionar correctament tota la certificació de l’obra, seguint fil per randa i sense afegir 
cap modificació o encàrrec sobrevingut a aquesta obra,  per tal que la liquidació econòmica 
final de l’obra, no tingui cap excés econòmic, excepte en el més imprescindible. 
També voldríem que l’equip de govern reconsiderés també l’ús que se’n vol donar a l’edifici de 
la plaça Major. Creiem sincerament, que no podem destinar aquests metres d’equipament tan 
cèntrics, estratègics, i costosos per ubicar oficines de l’Ajuntament. Amb això no li volem 
negar res a l’Ajuntament amb oficines, perquè ja considerem que en disposa, el que volem és 



que destini aquest equipament a un ús cultural i social que necessita la població, i que mai és 
suficient, i menys en el centre de Castellar. I no ens val, que se’ns digui que només serà 
oficines la planta baixa, ja que també a la planta baixa hi podria anar qualsevol us a disposició 
d’entitats i a disposició de la cultura dels castellarencs. 
Finalment també caldrà tenir en compte el fet que una sola empresa amb un mateix equip 
pugui complir els terminis de dues execucions.    
I aprofitant, l’ocasió, encara que no sigui pròpiament de l’acord ens agradaria que l’equip de 
govern ens presentés els comptes finals de la segona fase de la plaça major, valorar finalment 
com ha estat resultat d’aquesta obra, com s’ha executat, quin ha estat finalment la liquidació i 
el cost real d’aquesta obra, quina ha estat l’execució pel que fa a la qualitat d’obra, i també, 
perquè no, que la segona fase de plaça major que era la urbanització pròpia de la plaça i els 
acabats de l’aparcament del supermercat i mercat, puguem també, determinar en un ple, 
veure-ho i puguer opinar quina ha estat la liquidació econòmica final, possiblement abans de la   
liquidació del pressupost del 2008, seria una bona ocasió per veure finament quins han estat 
els costos del segona fase. 
Per part de l’Altraveu el Sr. Xavi Arderius diu que  continuem pensant que el projecte de la 
Plaça Major, tal i com s’ha plantejat des de l’inici és desencertat, massa diners i mal gastats. 
Sens dubte algú no ha fet les coses bé, doncs el pressupost inicial s’ha vist duplicat. 
Desviacions del 100% en obra pública no es poden d’admetre doncs impliquen una mala gestió 
dels recursos dels ciutadans. 
Aprofitant l'avinentesa, ens agradaria saber que passa amb les empreses vinculades amb el 
Plaça Major i Can Bages, doncs els pisos que no compleixen l'ordenança municipal, porten 
mesos aturats i Can Bages, tot i les presses que semblava que hi havia per començar a 
trinxar-ho tot, de sobte també s'ha aturat i a la vista sembla que ja no en tenen ni per aixecar 
les tanques de seguretat que el vent ha tombat, ens consta que els treballadors d'aquestes 
empreses tenen dificultats per cobrar les mensualitats i ens preocupa el futur d'aquests 
projectes, que no són gens encertats ni necessaris pel municipi.  
Però el que avui es porta a ple és l'adjudicació de les obres del l'Auditori i l'edifici pantalla. 
En relació a l'edifici pantalla, és una de les obres que considerem que s'hauria d'obrir  un 
procés participatiu que permeti a la ciutadania decidir els usos i com volem que sigui.  
En aquest sentit, creiem que hem perdut un any sense fer res, un any que podria haver servit 
per engegar el procés participatiu que reclamem i a hores d’ara podríem tenir un projecte més 
atractiu i arrelat.  
Malgrat que no volem que la situació d’aquest edifici s’eternitzi, creiem que no ens corre cap 
pressa i que el més important seria escoltar opinions sobre els usos.  
Per altra banda el que si que creiem que és urgent i que cal fer l’esforç necessari per acabar, 
és l'Auditori Miquel Pont. Aquest és un equipament imprescindible per una població de més de 
20.000 habitants,  i ja fa massa anys que està tancat  i deteriorant-se. 
Pels motius expressats, no donem recolzament a la proposta que avui es duu al ple, doncs 
haguéssim preferit que es donés prioritat al projecte de l'auditori i es replantegés obertament 
l'obra i els usos de l'edifici pantalla. 
També per ERC el Sr. Jordi Permanyer  intervé per dir que pel que fa al procés d’adjudicació 
no hi tenim res a dir, però el nostre vot serà en contra perquè no estem d’acord en el projecte 
aprovat i que avui s’adjudica. Ja vam manifestar la nostra disconformitat en el ple del mes de 
novembre, de com s’han decidit el usos de l’edifici pantalla per part de l’equip de govern i 
sense debat, quan en aquest mateix ple es va aprovar una proposta que instava a definir els 
usos de l’illa cultural i a més definia que es definia illa cultural, això no s’ha fet, aquests usos 
s’han definit unilateralment, queden reflectits en aquest projecte i per tant l’execució d’aquest 
projecte hipoteca un canvi d’usos a l’edifici pantalla. Per tots aquests motius nosaltres amb 
coherència votarem en contra. 
S’obra un torn de replica, el Sr. Pepe González pel PSC, intervé i diu que sobre el tema de 
les empreses podem fer una reunió expressa per parlar-ne. Actualment la situació que 
travessant les empreses del país  es complicada, Tiferca, Greco, com altres empreses tampoc 
se m’escapen, tenim informació i n’estem fent un seguiment donat que ens afecta d’una forma 
bastant directa, son compradors d’una part de les nostres propietats. Val  a dir que la part 



més important d’acabats de la plaça Major ja està acabada, per tot això que he mencionat i 
per donar-ne una explicació més acurada convocarem una reunió per parlar-ne. 
També cal fer menció al tema de la subvencions, la subvenció de la Generalitat, respecte al 
tema de l’auditori, encara no ha sortit, però si que es veritat que a més a més hi ha dues 
opcions més, una subvenció per part del Ministeri de Cultura i també per part del Ministeri 
d’Indústria, per als usos relacionats amb el tema de noves tecnologies per a l’edifici pantalla. 
A part d’això, és cert que els usos d’oficines ocupen un percentatge petit del que és l’edifici 
globalment, per això amb l’oportunitat que ens dona el Fons d’Inversió Estatal, hi ha un 
projecte que és la construcció d’un centre cívic en l’actual mercat vell. 
Per CiU la Sra. Gemma Perich intervé tot dient que estan d’acord amb el projecte del centre 
cívic però cal tenir en compte que el termini està a punt d’esgotar-se, però això cal  ens hi 
posem, però en tot cas el nostre plantejament és que a l’edifici de la plaça Major no hi ha 
d’haver-hi metres quadrats per a més oficines de l’Ajuntament, i que sigui destinat bàsicament 
per a usos socials i culturals 
Per acabar el Sr. Alcalde intervé per fer uns aclariments, i diu que més que oficines de 
l’Ajuntament seran oficines de servei al ciutadà. Val a dir que els projectes acostumen a ser 
bastant neutres i que l’interessant serà el programa de gestió que tindran aquests 
equipaments, hem de veure el programa de gestió de l’antic mercat i a més a més estarà 
connectat amb el casal d’avis, amb el punt d’informació, i amb aquesta porta d’entrada que 
volem que sigui també aquesta primera planta de l’Ajuntament i la segona dedicada a centre 
de noves tecnologies, a banda a més a més de l’Auditori i d’una sala per a 100 persones. Per 
això entenem que dins d’aquesta globalitat el que cal fer és un programa de gestió de manera 
global i veure quines són les sinergies que es crearan al voltant de tots aquests metres 
d’equipament, en qualsevol cas recollim el guant, és veritat que actualment amb la tramitació 
dels Fons d’Inversió Estatal, els serveis tècnics i les diferents regidories estan col�lapsades de 
feina, però un cop estigui feta tota la tramitació i per tant pugui engegar-se les adjudicacions i 
la realització de les obres previstes, podrem parlar d’aquest programa de gestió. 
VOTACIÓ: LA PROPOSTA FOU APROVADA PER MAJORIA ABSOLUTA, AMB EL SEGÜENT 
RESULTAT: 

Vots a favor:    SETZE    (16) dels regidors del PSC i CiU 
                    Vots en contra: QUATRE (  4) dels regidors d’ERC i Altraveu   
                    Abstencions   :  UNA      (  1) del regidor no adscrit 
 
          5.- AMPLIACIÓ DE LES DELEGACIONS A LA DIPUTACIÓ 
 
ATÈS que l’article 106.3 de la Llei reguladora de les bases de règim local atribueix a les 
entitats locals les competències de gestió, recaptació i inspecció dels seus tributs propis. 
ATÈS que el Ple de 30 de juny de 2008 va aprovar la delegació a l’organisme autònom 
Organisme de Gestió Tributària de la Diputació de Barcelona les facultats de gestió, liquidació, 
inspecció i recaptació dels diferents ingressos de Dret públic, així com coadjuvar a una gestió 
més eficaç dels mateixos, amb efectes de l’1 de gener de 2009.  
VIST l’informe de la directora de Serveis Econòmics i interventora accidental, del qual es 
desprèn que és aconsellable per la coherència en els procediments ampliar aquesta delegació. 
L’Ajuntament Ple 
ACORDA 
PRIMER.- Ampliar la delegació en la Diputació de Barcelona les facultats de gestió, 
liquidació, inspecció i recaptació que a continuació es detallen, en relació als ingressos de dret 
públic que es relacionen: 
1. En relació a la taxa d’ocupació temporal de domini públic amb totes les activitats 
relacionades amb les llicències d’obres com: sacs de runa  servei, reserva de via pública per 
càrrega i descàrrega amb limitació horària, reserva de via pública per càrrega i descàrrega 
amb limitació horària a causa d’obres i altres activitats i altres ingressos tributaris relacionats: 

- Realitzar liquidacions provisionals, complementàries i definitives per a determinar els 
deutes tributaris. 



 - Revisar les declaracions i autoliquidacions presentades per les persones contribuents, 
en el seu cas. 

 - Elaborar i emetre padrons, en el seu cas, i documents cobratoris 
- Practicar notificacions col�lectives en valors-rebut i notificacions individuals en les 

liquidacions d’ingrés directe. 
- Concedir i/o denegar exempcions, bonificacions i/o altres beneficis fiscals que pugui la 

normativa o ordenança reguladora de cada tribut o preu públic. 
 - Recaptar els deutes en període voluntari. 
 - Dictar la provisió de constrenyiment. 
 - Recaptar els deutes en període executiu. 
 - Liquidar els interessos de demora i recàrrecs d’extemporaneïtat. 
 - Qualificar les infraccions tributàries i imposar les sancions corresponents. 

- Resoldre els expedients de devolució d’ingressos indeguts. 
 - Realitzar funcions d’inspecció de l’Impost sobre activitats econòmiques. 

- Tramitar i resoldre expedients sancionadors resultants d’aquestes tasques. 
- Resoldre els recursos que s’interposin contra els actes anteriors. 

 - Informar i atendre les persones contribuents. 
 - Qualsevol altre acte necessari per a l’efectivitat dels anteriors. 
2. En relació a la Taxa d’ocupació temporal de domini públic amb caixers automàtics per part 

d’entitats financeres, amb caixers automàtics per part de comerços de vídeo clubs, i la taxa 
per ocupació de la via pública amb parades davant d’establiments comercials i ocupació de 
la via pública amb circs i les Costes judicials derivades de procediments contenciós-
administratius: 

 - Notificar la provisió de constrenyiment. 
 - Recaptar els deutes en període executiu. 
 - Liquidar els interessos de demora. 
 - Resoldre els expedients de devolució d’ingressos indeguts. 

- Resoldre els recursos que s’interposin contra els actes anteriors. 
 - Qualsevol altre acte necessari per a l’efectivitat dels anteriors. 
SEGON.- Establir aquesta delegació per un termini d’un any i onze mesos,  comptadors a 
partir de l’1 de febrer de 2009, prorrogable per reconducció tàcita per anys naturals que es 
produirà llevat que qualsevol d’ambdues administracions acordi deixar-la sense efecte, la qual 
cosa haurà de notificar-se en un termini no inferior a sis mesos abans del cessament de la 
delegació. 
TECER.- Notificar aquest acord a la Diputació de Barcelona perquè procedeixi a l’acceptació 
de la delegació conferida i, una vegada acceptada, publicar l’acord al Butlletí Oficial de la 
Província de Barcelona i al Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya. 
Defensa la proposta pel PSC El Regidor d’Economia  Sr. Oscar Lomas, i diu que en el ple del 
passat mes de juny es va aprovar la delegació a l’organisme de gestió tributària de la 
Diputació de Barcelona de les facultats de gestió, liquidació, inspecció i recaptació dels 
diferents ingressos de dret públic, en aquest acord d’avui proposem l’ampliació de la delegació 
en referència a tres aspectes, la taxa d’ocupació de via pública per facilitar-ne al contribuent la 
gestió; al recaptació executiva de les noves tarifes de la taxa d’ocupació de la via pública dels 
conceptes aprovats el passat mes de novembre, i finalment la sol.licitud per part de Diputació 
de delegar les costes judicials derivades de procediments contenciosos administratius. 
En torn d’intervencions per CiU la Sra. Gemma Perich  exposa que en la primera aprovació 
expressa de la delegació el grup de CiU va votar en contra perquè bàsicament creiem que no 
era el nostre model, pensem que la gestió directa per part de l’Ajuntament li permet d’alguna 
manera certa autonomia, és veritat que la Diputació al final el que acaba presentant és un 
model de gestió que facilita molt als Ajuntaments perquè els hi descarrega una feina, i per 
tant d’alguna manera deslliura d’una sèrie d’ocupacions i preocupacions pròpies de 
l’Ajuntament. Fa just un mes que han començat i ja se’ls hi amplien les delegacions, no se si 
es perquè ho fan molt bé. També és veritat que al final l’Ajuntament té molts processos 
administratius i tot això pot comportar la saturació del propi personal, però creiem que és 
convenient si mes no, valorar si és necessari o no, i creiem que ja està sobre dimensionada   



la delegació que se li fa. I també tenir en compte que un cop es deleguin totes aquestes 
accions ja no hi ha volta enrera per poder fer una gestió totalment diferent, no se si per les 
liquidacions de l’ICIO es pot buscar una forma més encertada perquè a la gent no se li acabi  
buscant liquidacions definitives a proposta del propi interessat i sinó acaben liquidant el que 
l’Administració li diu que ha de fer. 
Pel que fa al preu públic per ocupació de via pública dir que, malgrat que a l’ordenança està 
aprovat així, el fet de delegar-ho ens fa perdre certa possibilitat de gestionar-ho d’una manera 
diferent, i això també pel que afecta a les taxes i preus públic de les parades. De fet pensàvem 
que aquests preus públics no necessàriament tenien perquè aplicar-se, no se si tots els 
comerços coneixen que finalment qualsevol de les parades que puguin posar a fora hagin de 
pagar per ocupació de via pública, i potser aquest no és l’any més encertat per fer-ho. 
Intervé el Sr. Xavi Arderius dient que  des de l'assemblea de l'Altraveu aprofitem aquest 
punt per comentar un tema referent als telèfons que es posen a disposició dels ciutadans per 
poder fer gestions tributàries. El que ens ha arribat a la ciutadania és que el "Telèfon d'atenció 
telefònica a efectes tributaris", és un 902. No estem d'acord que a més de pagar els impostos 
ens cobrin el que costa una trucada a un 902 per fer una gestió o demanar informació. 
Considerem que aquests serveis no han de suposar cap càrrega als contribuents,  per tan 
demanem que s'anul�li aquest 902 i s'ofereixi un servei  telefònic eficient i gratuït. 
També per ERC el Sr. Jordi Permanyer intervé per dir que en el seu moment ja vam exposar 
que delegar totalment el servei de recaptació a la Diputació, no comporta avantatges pel 
ciutadà, també vam manifestar que si més no és més còmode per la gestió de l’Ajuntament, 
però perdem capacitat de gestió, perdem la capacitat d’adaptar més tots els tributs municipals 
a la necessitats reals de la població i el tracte molt més directe. Si que ara durant tots aquests 
dies des de que ho porta de Diputació s’han produït incidències, però cal deixar passar temps. 
I per acabar manifestar que el nostre vot serà en contra. 
Finalment intervé el Sr. Jordi Roman, dient tal i com s’ha dit són dos models de gestió 
diferents i fins que no tinguem un any real per poder valorar avantatges i inconvenients o si la 
decisió ha estat encertada o no, el meu vot continuarà sent l’abstenció. 
En torn de replica pel PSC el Sr. Oscar Lomas intervé per dir respecte a la taxa d’ocupació de 
la via pública, que no és que es deleguin molts més tributs sinó que en la posada en marxa de 
l’oficina hi ha determinats circuits i que s’ha vist que és millor que la recaptació es fes  en un 
únic lloc i no que una part la fes la Diputació i l’altre l’Ajuntament. I pel que fa al punt sisè el 
que es delega és el cobrament en executiva, així doncs el cobrament en voluntària i qui 
realitzarà el padró continuarà sent potestat de l’Ajuntament. 
En tot casa donem un marge per treballar, porten només 16 dies laborables i poca cosa en un 
sentit o cap un altre s’ha pogut demostrar.   
VOTACIÓ: LA PROPOSTA FOU APROVADA PER MAJORIA ABSOLUTA, AMB EL SEGÜENT 
RESULTAT: 

Vots a favor:    DOTZE (12) dels regidors del PSC i Altraveu 
                    Vots en contra: VUIT  (  8) dels regidors de CiU i ERC     
                    Abstencions   :  UNA   (  1) del regidor no adscrit 
 
             6.- MOCIÓ SOBRE ELS FETS A GAZA 
 
El Sr. Alcalde passa a donar lectura a la moció que ha estat consensuada per tots els grups 
municipals 
 
ATÈS que, tal i com declara el Relator Especial de Nacions Unides per als Drets Humans als 
Territoris Ocupats, Richard Falk,  els atacs aeris de l'estat d'Israel sobre la franja de Gaza 
representen greus i massives violacions de lleis internacionals humanitàries definides en les 
Convencions de Ginebra, expressem, d’acord amb el manifest dels membres del Consell Català 
de Foment de la Pau el nostre enèrgic rebuig a l’acció del govern israelià i de Hamàs. 
Considerem que la fonamentació de la resposta del govern d’Israel en el seu dret a la defensa 
pel llançament de coets per part de l’organització Hamas, és desproporcionada, cruel, 
mancada de tota ètica i sense fonament de dret (el govern israelià ha actuat al marge de tots 



els procediments, criteris i normes establertes internacionalment per afrontar conflictes) i 
sense lògica, en clau de seguretat (aquest atac, lluny de fomentar la pau, incrementarà la 
inestabilitat de la zona i perjudicarà la seguretat de ciutadans i ciutadanes tant de la població 
palestina com israeliana). 
Mostrem la nostra solidaritat, doncs amb el patiment de la població civil de Gaza i d’Israel i 
alhora el nostre suport a les ONG, grups i persones que a Israel i a Palestina, clamen per una 
pau justa, manifestant-se per a la fi del setge, dels atacs militars i per la renovació de la treva. 
Tenim a profunda convicció que aquest conflicte només pot tenir una solució que passa tard o 
d’hora, pel diàleg, la negociació, el perdó i la reconciliació, i que la violència –vingui d’on 
vingui- no resoldrà res ni farà desistir ningú de les seves posicions, ans al contrari, no farà 
més que generar més violència i odi.  
Per tant demanem a l’Ajuntament Ple els següents 
ACORDSA: 
PRIMER.- Que la comunitat internacional, que té responsabilitats tant en l’origen com en 
l’estat actual del conflicte, faci la màxima pressió i els màxims esforços possibles per 
aconseguir un alto el foc permanent, l’atenció humanitària urgent a la població de Gaza, el 
diàleg entre tots els actors implicats i la represa del procés de pau. 
SEGON.- Que el govern de l’Estat espanyol i el de la Generalitat de Catalunya utilitzin les vies 
de pressió política necessàries i oportunes per contribuir a la consecució dels objectius 
esmentats en el punt anterior. 
TERCER.- Que com a mostra de la seva voluntat, el govern de l’Estat espanyol aturi el 
comerç d’armes. 
QUART.- Que el govern de la Generalitat de Catalunya manifesti aquest posicionament i el 
rebuig a la guerra i l’ocupació a l’Ambaixada d’Israel a l’Estat espanyol. 
CINQUÈ.- Fer arribar aquest acord al president del Parlament de Catalunya, als grups 
parlamentaris del Parlament de Catalunya, al govern de la Generalitat de Catalunya, als grups 
parlamentaris del Congrés dels Diputats i del Senat, i als presidents de l’Associació Catalana 
de Municipis i de la Federació de Municipis de Catalunya. 
En torn d’intervencions la Sra. Elisenda Alamany exposa que el grup municipal de  
L’Altraveu presenta, conjuntament, amb Esquerra Republicana una moció al ple d’ avui que 
pretén apostar per la cultura de pau i que rebutja qualsevol tipus de violència. 
Volem deixar palès el nostre posicionament davant la massacre que està fent el govern 
d’Israel a la franja de Gaza, sota el nom d’operació Plom fos. És en aquest sentit de condemna 
per una acció puntual que es referia la moció que originalment volíem presentar al ple d’avui a 
la qual tots els partits polítics del consistori van tenir accés i que, posteriorment, es presenta 
avui esmenada degut el desacord en certs punts 
Aquesta operació està enfonsant encara més en la misèria al conjunt del poble palestí per la 
manca de combustible, menjar i medicaments, situació agreujada per l’impediment durant 
gairebé tot la campanya d’entrada lliure d’ajuda humanitària (a més de bombardejar 
magatzems de Nacions Unides on hi havia reserves d’ajuda humanitària). 
No és moment d’intentar esbrinar qui va llançar la primera pedra en aquest complicat conflicte 
ni d’entrar en valoracions de qui són els bons i el dolents; és moment de condemnar la 
violència indiscriminada d’un estat de dret com Israel, que ha fet cas omís del dret 
internacional humanitari i que ha de ser condemnat sense embuts i de la manera més 
enèrgica. 
Felicitem doncs el consens de tots els grups polítics en aquesta moció i celebrem que tot el 
consistori se l’ hagi fet seva. 
Per ERC el Sr. Oriol Papell intervé per dir que des d’Esquerra vam proposar aquesta moció i 
estem contents que s’hagi consensuat amb les dues aportacions que s’ha fet l’Altraveu, i que 
bàsicament vam proposar aquesta moció perquè va ser la que va fer el Consell Català de 
Foment per la Pau ho hi ha integrats tots els partits polítics i la Societat Civil. 
Finalment pel PSC la regidora de Cooperació Sra. Gloria Massague  diu que referent a la 
moció de Gaza  destacar la bona predisposió i el bon enteniment que hi ha hagut per part de 
tots els grups municipals a l'hora d'arribar a un acord sobre aquest tema, i així poder 
presentar una moció conjunta.  



VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 
 
 7.- MOCIÓ SOBRE EL MALTRACTAMENT DELS ANIMALS 
 
El Sr. Oriol Papell  per ERC fa una lectura de la moció 
 
“ATÈS que el poble català, tradicionalment sensible i respectuós amb els drets dels animals, 
disposa d’una de les lleis de protecció dels animals més avançades de tota Europa (Llei 
22/2003, de 4 de juliol, de protecció dels animals), però que encara permet la celebració de 
lamentables espectacles taurins, cruels, violents i sanguinaris, on es tortura i mata l’animal 
com a forma de divertiment. 
ATÈS que Castellar del Vallès és una població sensible envers els animals i el tracte que han de 
rebre i que aquest tipus d’espectacle ens omple de vergonya i d’indignació, en tant que és 
manifestament contrari a la declaració universal dels drets dels animals, aprovada per la 
UNESCO (Organització de les Nacions Unides per a l’Educació, la Ciència i la Cultura) i per 
l’ONU (Organització de les Nacions Unides). 
ATÈS que és una voluntat manifesta d’aquest Consistori fomentar els valors de la tolerància, la 
convivència i la democràcia en la societat, i que aquests espectacles no estan en consonància 
amb els esmentats valors i contribueixen a fomentar una educació contrària al respecte als 
animals. 
ATÈS que la gran majoria dels ciutadans de Catalunya (el 73,1 % segons enquesta de 
DEMOSCOPIA de l’agost del 2004) es mostren partidaris de que el Parlament prohibeixi 
aquests tipus d’espectacles. 
L’Ajuntament Ple 
ACORDA: 
PRIMER.- Declarar Castellar del Vallès població amiga dels animals i respectuosa amb els 
seus drets. 
SEGON.- Que Castellar del Vallès esdevingui municipi antitaurí, contrari a la pràctica de les 
curses de braus i a l’exercici de qualsevol tipus de violència o tortura envers els animals que 
els puguin causar estats d’ansietat, por, maltractament, patiment o qualsevol dany físic o 
psicològic. 
TERCER.- Manifestar la nostra voluntat que no es celebrin curses de braus ni altres 
espectacles on es produeixi la mort o la tortura d’un animal, ni a les places de toros ni a cap 
altre lloc. 
QUART.- Sol�licitar al Parlament de Catalunya la modificació de l’actual llei de protecció dels 
animals per tal que prohibeixi la tauromàquia, així com qualsevol espectacle on es produeixi la 
mort o la tortura d’animals. 
CINQUÈ.- Fer arribar aquesta Proposta de Resolució al Parlament de Catalunya, al govern de 
la Generalitat, a la Federació de Municipis de Catalunya i a l’Associació Catalana de Municipis i 
Comarques de Catalunya.” 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 

 
15.- ASSUMPTES SOBREVINGUTS 

 
15.- No n’hi ha  
 
 16.- SUGGERIMENTS I PREGUNTES 
 
 
Per part de l’Altraveu la Sra. Elisenda Alemany demanen una millor senyalització de la ronda 
Tolosa ara que és en obres i sobretot una millor il.luminació de la zona ara que, per exemple, 
el sentit de la carretera ha canviat en algun tram. Creiem que és especialment perillós de nit i 
que el sistema no és prou eficient donat que molts cons queden malmesos i dificulten la 
conducció. 
Per ERC el Sr. Oriol Papell formula els següents suggeriments: 



- una veïna del carrer Agustina d’Aragó demana que s’arregli la vorera de davant del núm. 2, 
és al costat de la plaça Pau Casals i hi ha un tros de la vorera aixecada per culpa d’una arrel. 
- sobre el semàfor de la carretera de Sabadell amb el carrer Molí, quan plou s’inunda el pas de 
peatons i també la vorera és massa elevada i això dificulta travessar d’un canto a l’altre.   
- aquest cap de setmana passat tant a Ripoll com a  Sant Celoni han fet consultes populars 

preguntant a la gent si creien necessaris o no les ARE, i per això demanen que 
l’Ajuntament de Castellar cregui una mica més amb la participació i pregunti també als 
seus ciutadans que en pensen d’un tema tant important com les ARE que provocarà un 
increment important de població. 

El Sr. Alcalde pren la paraula per contestar els suggeriments i menciona que sobre els dos 
primers que l’Ajuntament ha estrenat una pàgina web municipal i que disposa d’un servei 
anomenat E-TRAM que consisteix en poder enviar suggeriments d’aquest tipus de tal manera 
que després els serveis tècnics analitzen la viabilitat d’aquestes reformes que es plantegen i 
donen resposta als ciutadans. 
         
 
I no havent-hi cap cas més assumptes a tractar, essent les deu del vespre, s’aixeca la sessió 
de la qual s’estén la present Acta que signa com a fedatari d’aquests acords el Secretari 
amb el vist-i-plau del  Sr. Alcalde. 
 


